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ZÁPIS ze schůze rady č. 3/2024 
Město Chabařovice 

datum: 7. 2. 2024, čas: 14:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence: 
Přítomni: (3) Josef Hnyk, Mgr. Alena Vaněčková, Mgr. Bc. Tomáš Rieger 

Omluveni: (0)  

Nepřítomni: (2) Lukáš Král, Bc. Miroslav Burdek 

Hosté: Bc. Ilona Galášová 

Zapisovatel/ka: Ing. Pavel Dufek 

Přítomno je 3 členů a rada je usnášeníschopná. 

Jednání zahájeno 07.02.2024 v 14:10:44 

V 14:10:48 přišel Lukáš Král, přítomni 4 radní. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: (4) Josef Hnyk, Mgr. Alena Vaněčková, Mgr. Bc. Tomáš Rieger, Lukáš Král 

Omluveni: (0)  

Nepřítomni: (1) Bc. Miroslav Burdek 

 

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů (bod číslo 1) 

Předkladatel: Mgr. Alena Vaněčková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:10:51 

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí 

Ověřovatelé: Mgr. Alena Vaněčková, Lukáš Král 

Předsedající: Mgr. Alena Vaněčková 

Bod byl přijat bez hlasování. 

Diskuze zahájena v 14:10:51 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:10:59 

V 14:11:03 přišel Bc. Miroslav Burdek, přítomno 5 radních. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: (5) Josef Hnyk, Mgr. Alena Vaněčková, Mgr. Bc. Tomáš Rieger, Lukáš Král, Bc. Miroslav Burdek 

Omluveni: (0)  
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Nepřítomni: (0)  

 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Mgr. Alena Vaněčková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:11:29 

Program jednání 

1. Určení zapisovatelů, předsedajícího, příp. ověřovatelů 

2. Schválení programu jednání 

3. Kontrola plnění usnesení 

4. Pronájem bytové jednotky na adrese Husovo náměstí 25 

5. Žádost o pokácení 9 ks dřevin na p. p. č. 1221/1 (ZŠ), k. ú. Chabařovice 

6. Žádost o příspěvek na svoz a recyklaci textilu společnosti DIMATEX 

7. Žádost o poskytnutí finančního daru z rozpočtu města - Zdravotní klaun o.p.s. 

8. Smlouva o zřízení služebnosti inženýrské sítě vodovodu a kanalizace 

9. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-4023005 

10. Územní studie Ústí nad Labem - Dělouš 

11. Údržba rybníka Na kolejích - odbahnění 

12. Schválení podání žádosti o dotace "Rozšíření městského kamerového dohlížecího systému - 

Chabařovice" 

13. Poptávkové řízení "Obnova německých rodinných hrobek na Městském hřbitově Chabařovice" 

14. Schválení Zadávací dokumentace a Smlouvy o dílo k VZMR „Rekonstrukce MK 11C - Masarykova 

ulice Chabařovice“ 

Diskuze zahájena v 14:11:29 

V 14:11:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Alena Vaněčková") v tomto 

znění: 

Rada schvaluje návrh programu jednání s těmito změnami: 

- doplňuje se bod č. 15 - Potravinová banka 

- doplňuje se bod č. 16 - Záměr koupě vozu - dodávky pro potřeby SSMCH 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-30-3/24 

zodpovídá:  

termín: IHNED (7. 2. 2024) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:11:47 

3. Kontrola plnění usnesení (bod číslo 3) 
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Předkladatel: Pavel Dufek, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:11:53 

Důvodová zpráva: 
Většina usnesení byla splněna v řádných termínech kromě tří usnesení: 

1) UR-25-2/24 - ukládalo zveřejnění na webu města a vyvěšení provozního řádu lezecké stěny ve sportovní 

hale - usnesení není splněno z důvodu nutné revize lezecké stěny, které bude hotové do konce příštího týdne, 

proto je RM žádána o posunutí termínu splnění na 16. 2. 2024  

2) UR-461-27/23 - ukládalo vytvoření pravidel k vedení a nakládání s obecními kronikami - bohužel z 

důvodu dlouhodobé nemoci p. Oborníkové, nemohlo být splněno, a proto je žádána RM o posunutí termínu 

splnění na 30. 6. 2024 

3) UR-27-2/24 - ukládalo zajistit podpis smlouvy a její zaslání fondu - čekáme na vyjádření fondu k dotazu, 

zda je nutné nebo povinné zveřejnit tuto smlouvu v registru smluv. Město tuto povinnost v tomto případě 

nemá, proto byl vznesen dotaz, zda je to nutné. 

Diskuze zahájena v 14:11:53 

V 14:15:53 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Pavel Dufek, Ing.") v tomto 

znění: 

Rada města po projednání 

MĚNÍ 

usnesení UR-25-2/24 z termínu 7. 2. 2024 na termín 16. 2. 2024. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-31-3/24 a byly jím změněny parametry usnesení UR-25-2/24 

zodpovídá:  

termín: IHNED (7. 2. 2024) 

V 14:16:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Pavel Dufek, Ing.") v tomto 

znění: 

Rada města po projednání 

MĚNÍ 

usnesení UR-461-27/23 z termínu 29. 2. 2024 na termín 30. 6. 2024. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

http://www.usneseni.cz/


4 / 18 

7. 2. 2024 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2024 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-32-3/24 a byly jím změněny parametry usnesení UR-461-

27/23 

zodpovídá:  

termín: IHNED (7. 2. 2024) 

V 14:16:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Pavel Dufek, Ing.") v tomto 

znění: 

Rada města po projednání 

MĚNÍ 

usnesení UR-27-2/24 z termínu 7. 2. 2024 na termín 29. 2. 2024. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-33-3/24 a byly jím změněny parametry usnesení UR-27-2/24 

zodpovídá:  

termín: IHNED (7. 2. 2024) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:16:42 

4. Pronájem bytové jednotky na adrese Husovo náměstí 25 (bod číslo 4) 

Předkladatel: Šárka Beránková 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:17:42 

Důvodová zpráva: 
Úřad města Chabařovice  žádá o přidělení bytové jednotky v ulici ████████████████████████

███ paní Lucii Doubkové. Bytová jednotka č.3 je po celkové opravě. S ohledem na finančně náročnou 

rekonstrukci navrhujeme stanovit nájemné ve výši 80,- Kč za m². Nájemní smlouva bude podepsána k datu 

01.03.2024 na dobu neurčitou. Nyní pí. Doubková bydlí v nájemním bytě u MěÚ Chabařovice v zadním 

traktu na adrese ██████████████ █████████████████ Schválením žádosti o přidělení 

bytové jednotky paní  L. Doubkové dojde k uvolnění tohoto prostoru, který bude využit jako zázemí pro 

Středisko služeb města Chabařovice, které se momentálně nacházejí v objektu █████████████  

U žadatelky neevidujeme k dnešnímu datu žádné dlužné částky a nájemné hradí vždy včas a v plné výši. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Středisko služeb města Chabařovice doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:17:42 

V 14:18:55 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Šárka Beránková") v tomto 

znění: 
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Rada města Chabařovice po projednání:  

 

SCHVALUJE  

přidělení bytové jednotky v ulici Husovo náměstí 25, byt č. 3 , Chabařovice paní███████████████

█za nájemné 80,- Kč / m2 

 

UKLÁDÁ 

Šárce Beránkové - zajistit s paní ███████████████ podpis nájemní smlouvy k 01.03.2024 k 

bytové jednotce č. 3, na adrese Husovo náměstí 25, Chabařovice 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-34-3/24 

zodpovídá: Šárka Beránková 

termín: 29. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:19:02 

5. Žádost o pokácení 9 ks dřevin na p. p. č. 1221/1 (ZŠ), k. ú. Chabařovice (bod 

číslo 5) 

Předkladatel: Lucie Votrubcová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:22:43 

Důvodová zpráva: 
Odbor Středisko služeb města Chabařovice předkládá Radě města Chabařovice žádost k pokácení 9 ks 

dřevin na pozemkové parcele č. 1221/1, v k. ú. Chabařovice (pozemek - zahrada Základní školy). Dne 

09.01.2024 byla podána žádost panem █████████ k pokácení 7 ks dřevin s odůvodněním, že žadatel 

čerpá dotaci na instalaci fotovoltaické elektrárny pro solární ohřev teplé vody pro jeho nemovitost a že 

dřeviny stíní půlku zahrady, včetně místa ukotvení solárních panelů, není umožněno kvalitnímu růstu 

ostatních rostlin a je znečišťován jeho pozemek spadaným jehličím. S ohledem na tuto žádost bylo 

provedeno místní vizuální šetření a pořízení fotodokumentace dřevin a zároveň byl o žádosti informován 

ředitel Základní školy, na jejímž pozemku se tyto dřeviny nacházejí. Bylo sděleno, že do budoucna Základní 

škola plánuje vybudovat na tomto místě ovocný les pro edukační účely, takže by bylo o kácení těchto dřevin 

do budoucna požádáno i samotnou Základní školou. Následně bylo požádáno o zhotovení 

dendrologického posudku dřevin firmou Stromy, krajina, zeleň, s.r.o., kdy z dendrologického posudku 

vyplynulo, že předmětných dřevin je celkem 9 kusů, jedná se o jedu Túji a zbylé jsou Cypřiše, z nichž tři 

dřeviny jsou potlačeny v růstu a rozvoji a zbylé kusy byly poškozeny navrtáním děr v průměru 5 mm po 

celém obvodu kmene neznámou osobou. Pravděpodobně se jedná o záměrné poškození dřevin, které může 

mít v budoucnu zásadní vliv na jejich vitalitu a perspektivu na stanovišti. Dále jsou některé kusy s ohledem 

na vedlejší pozemek vysazeny nevhodně, nacházejí se 0,5 metru od hranice pozemku a nemají dostatečný 

prostor pro rozvoj.  

Odbor Střediska služeb města Chabařovice s ohledem na výše uvedené doporučuje provést skácení 
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předmětných neprospívajících a poškozených dřevin s ohledem na zajištění bezpečnosti osob (vysoký pohyb 

dětí v blízkosti dřevin), ochrany majetku a přiměřené prevence. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor Středisko služeb doporučuje přijmout usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:22:43 

V 14:27:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lucie Votrubcová") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SCHVALUJE 

pokácení 9 ks dřevin na p. p. č. 1221/1, v k. ú. Chabařovice, obec Chabařovice. 

UKLÁDÁ 

zajistit snesení dřevin v době vegetačního klidu, tj. od 01.11. do 31.3. běžného roku. 

Hlasování 

pro: 0 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 5 

 

Návrh nebyl přijat 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 14:27:44 

6. Žádost o příspěvek na svoz a recyklaci textilu společnosti DIMATEX (bod číslo 

6) 

Předkladatel: Lucie Votrubcová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 14:27:58 

Důvodová zpráva: 
Odbor Středisko služeb předkládá Radě města Chabařovice žádost společnosti DIMATEX o příspěvek na 

svoz a recyklaci textilu a současně dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci se společností DIMATEX. Jedná se 

o roční poplatek ve výši 500,- Kč bez DPH za umístění jedné sběrné nádoby na odpad - kontejner na textil. 

Ve městě Chabařovice se nacházejí 2 kusy (jeden kus v ulici V Aleji u Charity a druhý kus u sběrného dvora 

v Chabařovicích) a v přilehlé obci Roudníky 1 kus těchto kontejnerů (u sběrného dvora v Roudníkách). 

Jedná se tedy o poplatek celkem ve výši 1.500,- Kč bez DPH / ročně, platba proběhne vždy k 30.06. 

příslušného roku na základě vystavené faktury. 

V případě nesouhlasu s poskytnutím příspěvku společnosti DIMATEX může dojít k ukončení smlouvy ze 

strany společnosti DIMATEX s naším městem o poskytování zpětného odběru textilu. Dle zákona o 

odpadech a nakládáním s nimi č. 541/2020 Sb. je obec povinna zajistit odběr tříděného odpadu včetně 

odběru textilního odpadu. 

Při zasedání Rady města dne 24.01.24 bylo Středisko služeb požádáno o zjištění možností v odběru 

textilního odpadu pro případ ukončení spolupráce se společností DIMATEX a uzavření spolupráce s jinou 

společností, např. TextilECO, která provádí svoz textilního odpadu v přilehlých obcích. 

Tímto Odbor Středisko služeb města Chabařovice předkládá k posouzení další informace o spolupráci se 

společností TextilECO a případný návrh smlouvy. 

Společnost se zabývá stejně jako společnost DIMATEX svozem textilního odpadu. 
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Výhody uzavření spolupráce - využití služby EKO-výzva, kdy odpady (nejen textil, ale i hračky, knihy, 

drobné dekorace..) jsou společnosti prostřednictvím jejich odpadových nádob zasílány zpět a osoba, která 

odpad poskytla v EKO-výzvě, obdrží body, díky kterým může nakoupit kosmetiku, hygienu, ale i nový textil 

(výhodné dle sdělení hlavně pro matky s dětmi). 

Nevýhody uzavření spolupráce - obce s populací do 2.500 osob mají aktuálně zpoplatněn pronájem nádob ve 

výši 1.200,- Kč / rok / nádoba. Dle sdělení zástupkyně společnosti TextilECO může, ale nemusí dojít k 

zavedení poplatku za pronájem nádob v budoucnu i pro obce s populací nad 2.500 osob. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor Středisko služeb města Chabařovice navrhuje přijmout usnesení. 

Diskuze zahájena v 14:27:58 

V 15:01:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lucie Votrubcová") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SCHVALUJE 

uzavření smlouvy o spolupráci se společností TextilECO 

UKLÁDÁ 

vypovědět smlouvu se společností DIMATEX a zajistit podpis smlouvy o spolupráci se 

společností TextilECO 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-35-3/24 

zodpovídá: Lucie Votrubcová 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:01:14 

7. Žádost o poskytnutí finančního daru z rozpočtu města - Zdravotní klaun o.p.s. 

(bod číslo 7) 

Předkladatel: Martina Luxa 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:01:28 

Důvodová zpráva: 
Žadatel, Zdravotní klaun, o. p. s., se sídlem Paříkova 337/7, Praha 9 – Vysočany,  podal žádost o poskytnutí 

finančního daru, bez upřesnění výše finanční částky, na financování činností společnosti. 

Společnost pomáhá dětským a geriatrickým pacientům k aktivizaci a pozitivní motivaci při jejich léčbě. 

Tuto činnost vykonává v nemocnicích, domovech pro seniory a hospicu. 

Jedná se o opakovanou žádost žadatele, a to žádost individuální. 

Odsouhlasení poskytnutí finančního daru by mělo dopad na schválený rozpočet města Chabařovice, neboť 
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na rok 2024 již nejsou alokovány dostatečné prostředky na tento účel. 

 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor ekonomický doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:01:28 

V 15:02:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Martina Luxa") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

NESCHVALUJE 

poskytnutí finančního daru obecně prospěšné společnosti Zdravotní klaun, o. p. s.   

UKLÁDÁ 

informovat žadatele o přijatém usnesení. 

 

  

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-36-3/24 

zodpovídá: Martina Luxa 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:02:37 

8. Smlouva o zřízení služebnosti inženýrské sítě vodovodu a kanalizace (bod číslo 

8) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:02:52 

Důvodová zpráva: 
Městský úřad Chabařovice, odbor majetku a rozvoje města, obdržel dne 31.01.2024 žádost █████████

█████████████████████, Ústí nad Labem o uzavření Smlouvy o zřízení služebnosti inženýrské 

sítě na parcele p.č.1521/5 v k.ú Chabařovice, která je ve vlastnictví města Chabařovice. Smlouva je 

uzavírána na základě schválené Smlouvy o smlouvě budoucí usn. č. UR-33-2/22 ze dne 19.01.2022.   

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:02:52 

V 15:03:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 
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Rada města Chabařovice po projednání: 

SOUHLASÍ 

se Smlouvou o zřízení služebnosti inženýrské sítě – „Prodloužení vodovodního a kanalizačního řadu pro 

napojení p. č. 451/1, 451/5, 449/1 a 452 v k. ú. Chabařovice“, investorem stavby je █████████████

███████████████, Ústí nad Labem. Jednorázová náhrada za věcné břemeno je 14 550,-Kč, k této 

částce bude připočtena daň z přidané hodnoty dle zákonné sazby platné ke dni uskutečnění platby. 

UKLÁDÁ 

zajistit podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-37-3/24 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:04:04 

9. Smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-4023005 (bod číslo 9) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:04:11 

Důvodová zpráva: 
Městský úřad Chabařovice, odbor majetku a rozvoje města, obdržel dne 22.01.2024 žádost o podpis 

Smlouvy o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-4023005.  Jedná se o zřízení nového odběrného 

místa pro p. č. 109 v k. ú. Chabařovice. Podmínky realizace stavby byly schváleny usnesením rady města č. 

UR-505-29/22 dne 24.10.2022. Cena jednorázové náhrady za zřízení věcného břemene pro společnost ČEZ 

Distribuce, a.s. byla schválena usnesením zastupitelstva města č. UZ-100-7/21 podle oceňovacího předpisu. 

Smlouva je uzavírána na základě schválené Smlouvy o smlouvě budoucí usn. č. UR-558-32/22 ze dne 

16.11.2022.   

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:04:11 

V 15:05:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SOUHLASÍ 

uzavřít Smlouvu o zřízení věcného břemene - služebnosti č. IV-12-4023005 na stavbu: „UL, Chabařovice, 

ppč. 109 – nové OM“ se společností ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín, IČO 24729035. 

Jednorázová náhrada za věcné břemeno je 2 000,-Kč bez DPH. 
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UKLÁDÁ 

zajistit podpis smlouvy. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-38-3/24 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:05:44 

10. Územní studie Ústí nad Labem - Dělouš (bod číslo 10) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:05:50 

Důvodová zpráva: 
Městský úřad Chabařovice, odbor majetku a rozvoje města, obdržel dne 22.01.2024 žádost o posouzení a 

vyjádření k návrhu územní studie „Plocha změny Z1-3, Z1-4, Z1-8 k.ú. Dělouš“, která je pořizována v 

režimu § 30 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a 

stavebním řádu (stavební zákon). Řešeným územím jsou zastavitelné plochy dle územního plánu Ústí nad 

Labem.   

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:05:50 

V 15:08:51 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SOUHLASÍ 

s předloženou Územní studií Ústí nad Labem – Dělouš, kterou zpracoval Ing. arch. Ladislav Komrska. 

Hlasování 

pro: 4 

proti 1 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-39-3/24 
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zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:09:01 

11. Údržba rybníka Na kolejích - odbahnění (bod číslo 11) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:09:10 

Důvodová zpráva: 
Městský úřad Chabařovice, odbor majetku a rozvoje města, obdržel dne 22.01.2024 žádost o vydání 

souhlasu s uložením sedimentu zaoráním na zemědělském pozemku v majetku města p.č. 223/3 v k.ú. 

Vyklice v rámci akce „Údržba rybníku Na kolejích – odbahnění“. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor majetku a rozvoje města doporučuje Radě města Chabařovice přijmout návrh usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:09:10 

V 15:11:34 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SOUHLASÍ 

s uložením sedimentu a zaoráním na zemědělském pozemku v majetku města p.č. 223/3 v k.ú. Vyklice 

v rámci akce „Údržba rybníku Na kolejích – odbahnění“. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-40-3/24 

zodpovídá: Markéta Vladyková, Ing. 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:11:41 

12. Schválení podání žádosti o dotace "Rozšíření městského kamerového 

dohlížecího systému - Chabařovice" (bod číslo 12) 

Předkladatel: Jiří Starý 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:11:46 

Důvodová zpráva: 
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V současnosti je v realizaci projekt "Projektová dokumentace pro vytvoření kamerového dohlížecího 

systému MP ve městě Chabařovice", který byl změnou upraven ne na přípravu, ale samotnou realizaci 

kamerového dohlížecího systému. 

V rámci totožného dotačního titulu "Program na podporu JSDHO a ostatních složek IZS pro rok 2024" 

město Chabařovice má v plánu opět požádat o dotaci až ve výši 90 % uznatelných nákladů na rozšíření 

dohlížecího systému na instalaci dalších 5 bodů. 

 

Celkové náklady na realizaci projektu budou přibližně ve výši 270 tis Kč. 

Dotace může činit nejvýše 200 tis. Kč. 

Předmětem projektu bude rozšíření stávajícího kamerového dohlížecího systému o dalších 5 bodů. 

Nejzazším termínem pro realizaci projektu je 31. 10. 2025. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
OMaR doporučuje přijmout toto usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:11:46 

V 15:18:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jiří Starý") v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání 

SCHVALUJE 

podání žádosti o dotaci na projekt "Rozšíření městského kamerového dohlížecího systému - Chabařovice" 

do dotačního titulu Ústeckého kraje "Program na podporu JSDHO a ostatních složek IZS pro rok 2024". 

DEKLARUJE 

závazek spolufinancování akce z rozpočtu města v minimální výši 10 % z uznatelných nákladů. 

UKLÁDÁ 

zajistit veškeré podklady a dle pokynů poskytovatele dotace podat žádost o poskytnutí dotace. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-41-3/24 

zodpovídá: Jiří Starý 

termín: 9. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:18:56 

13. Poptávkové řízení "Obnova německých rodinných hrobek na Městském 

hřbitově Chabařovice" (bod číslo 13) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:19:32 

Důvodová zpráva: 
Rada města Chabařovice přijetím usnesení UR-27-2/24 schválila smlouvu o poskytnutí příspěvku na obnovu 

dvou německých hrobek bývalách starostů města. 
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Dotační příspěvek je 100 tis. Kč a akce by měla být zrealizovaná za cca 200 tis. Kč dle rozpočtu projektu. 

Obnova hrobek musí být dle smlouvy ukončena do 30. 10. 2024. 

Je nutné zrealizovat poptávkové řízení a vybrat nejvýhodnějšího dodavatele z alespoň 3 nabídek. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
OMaR doporučuje Radě města přijmout toto usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:19:32 

V 15:20:22 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání 

 

SCHVALUJE 

 

realizaci poptávkového řízení na zhotovitele akce "Obnova německých rodinných hrobek na Městském 

hřbitově Chabařovice". 

 

UKLÁDÁ 

 

oslovit tři potenciální firmy a předložit Radě města výsledky poptávkového řízení. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-42-3/24 

zodpovídá: Jiří Starý 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:20:29 

14. Schválení Zadávací dokumentace a Smlouvy o dílo k VZMR „Rekonstrukce 

MK 11C - Masarykova ulice Chabařovice“ (bod číslo 14) 

Předkladatel: Markéta Vladyková, Ing. 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:20:46 

Důvodová zpráva: 
Předmětem VZMR bude rekonstrukce MK 11c - Masarykovy ulice. Na akci disponujeme stavebním 

povolením 

Přiznaná dotace, jejíž poskytovatelem je Ministerstvo pro místní rozvoj bude činit 803.428 Kč. Podepsaná 

smlouva o dílo bude podkladem pro vydání právní aktu. 

Na tomto základě je Radě města předložena zadávací dokumentace včetně SoD k realizaci této stavební 

akce, která má být dokončena nejpozději v srpnu 2024. 

Předpokládaná hodnota VZ je 2.100.000 Kč bez DPH. 
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Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
OMaR doporučuje přijmout toto usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:20:46 

V 15:31:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Markéta Vladyková, Ing.") 

v tomto znění: 

Rada města Chabařovice po projednání 

 

SCHVALUJE 

 

znění Zadávací dokumentace VZMR "Rekonstrukce MK 11C - Masarykova ulice Chabařovice“ včetně 

návrhu Smlouvy o dílo. 

 

UKLÁDÁ 

 

zajistit podpis Zadávací dokumentace a zveřejnění výzvy vč. příloh 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-43-3/24 

zodpovídá: Jiří Starý 

termín: 9. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:31:52 

15. Potravinová banka (bod číslo 15) 

Předkladatel: Nicole Hanauerová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:32:00 

Důvodová zpráva: 
Potravinová banka je nestátní, neziskovou organizací založenou v roce 2010 a jejím posláním je boj proti 

hladu a plýtvání potravinami. Potraviny shromážděné díky veřejným sbírkám v supermarketech, školách a 

na jiných místech jsou následně bezúplatně distribuovány osobám v tísni tam, kde je to potřeba. Aby služby 

této organizace mohli využívat i občané Chabařovic, je třeba podepsat memorandum, které je nyní radě 

města předloženo ke schválení. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Odbor správní doporučuje Radě města Chabařovice přijmout navržené usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:32:00 

V 15:37:07 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Nicole Hanauerová") v 

tomto znění: 
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Rada města Chabařovice po projednání 

 

SCHVALUJE 

 

uzavření Memoranda o spolupráci s Potravinovou bankou v Ústeckém kraji, z.s. 

 

UKLÁDÁ 

 

zajistit podpis memoranda. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-44-3/24 

zodpovídá: Nicole Hanauerová 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:37:16 

16. Záměr koupě vozu - dodávky pro potřeby SSMCH (bod číslo 16) 

Předkladatel: Lucie Votrubcová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:38:58 

Důvodová zpráva: 
Středisko služeb předkládá Radě města Chabařovice záměr na koupi vozu - dodávky pro potřeby SSMCH.  

Vůz by měl sloužit nejen pro přesun pracovníků SSMCH po území města, ale pro svoz odpadů a bio odpadů 

z města Chabařovice a místní části Roudníky. Požadované základní parametry jsou uvedeny v příloze č. 1 - 

Zadávací parametry, nicméně by se mělo jednat o nákladní dodávku typu valník, dvoukabina, s tažným 

zařízením a třístranným sklápěčem, včetně možnosti instalace výstražného zařízení - majáků. 

Požadovaná cena vozu je do výše 1.200.000,- Kč včetně DPH. Financování vozu je plánováno v rozpočtu 

města bankovním úvěrem, jehož přijetí musí být schváleno Zastupitelstvem.  

Výběrové řízení bude dle směrnice č. 2023-1 vyhlášeno Odborem majetku a rozvoje města po schválení 

přijetí úvěru. 

Stanoviska a doporučení poradních orgánů/odborů: 
Středisko služeb města Chabařovice doporučuje schválit usnesení. 

Diskuze zahájena v 15:38:58 

V 15:39:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lucie Votrubcová") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání 

SCHVALUJE 

záměr koupě nákladního vozu - dodávky pro potřeby SSMCH 
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UKLÁDÁ 

OMaR dle Směrnice 2023-1 zpracovat výzvu na VZMR na dodávku a předložit znění výzvy RM ke 

schválení. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-45-3/24 

zodpovídá: Iveta Vybíralová 

termín: 21. 2. 2024 

V 15:39:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Lucie Votrubcová") v tomto 

znění: 

Rada města Chabařovice po projednání: 

SCHVALUJE 

složení komise pro hodnocení nabídek: 

 

████████████████ 

████████████████ 

████████████ 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-46-3/24 

zodpovídá: Lucie Votrubcová 

termín: 21. 2. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:44:18 

17. Úkol pro sportovní komisi RM (bod číslo 17) 

Předkladatel: Lukáš Král 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:44:22 

Důvodová zpráva: 
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Rada města Chabařovice žádá sportovní komisi o zpracování možností zapojení místních spolků do městské 

akce "Dětský den" pořádané 1. 6. 2024. 

Diskuze zahájena v 15:44:22 

V 15:44:42 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lukáš Král") v tomto znění: 

Rada města po projednání 

UKLÁDÁ 

sportovní komisi vypracovat soupis možností zapojení místních spolků do městské akce "Dětský den" 

pořádané 1. 6. 2024. 

Hlasování 

pro: 5 

proti 0 

zdržel se: 0 

nehlasoval: 0 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UR-47-3/24 

zodpovídá: Mgr. Pavel Caitaml, ml. 

termín: 6. 3. 2024 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:45:59 

Jednání ukončeno 07.02.2024 v 15:50:36 
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Ověřeno ověřovateli: 

1)   7. 2. 2024 15:52 
 

  Mgr. Alena Vaněčková, v.r. 

2)   7. 2. 2024 15:51 
 

  Lukáš Král, v.r. 

  

Podpisy odpovědných osob: 

Starosta(ka): 
  

Mgr. Alena Vaněčková, v.r. 

Místostarosta(ka): 
  

Lukáš Král, v.r. 
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